
  
  
 
 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om Malmö som industristad 
 
Missnöjet mot den politiska ledningen är stor bland de lokala industrierna. Företagare och 
representanter för industrin beskriver inte minst en politisk inriktning där industrijobb i Malmö 
alltid tycks prioriteras bort och att deras röster och perspektiv inte når fram i utvecklingen av vår 
stad. Det finns en känsla av att den politiska ledningen inte förstår de utmaningar som företagen 
står inför och att nödvändigt stöd för att främja tillväxt och innovation saknas. I de konkreta 
utvecklingsfrågorna, som planarbetet, finns ingen plats för ny grön tillverkningsindustri. Samtidigt 
verkar många företagare i ett osäkert läge där de kontinuerligt måste anpassa sig till förändrade 
förutsättningar, vilket gör långsiktig planering och investeringar svårt. 

Industriföretag som hade kunnat etablera sig i Malmö väljer istället andra kommuner som 
erbjuder flexibel planering, markytor och en välkomnande inställning från den politiska 
ledningen. Detta är djupt problematiskt, inte minst med tanke på Malmös höga arbetslöshet och 
en obalans på arbetsmarknaden där just de jobb som växer fram i industrin skulle kunna bidra till 
att fler Malmöbor har ett jobb att gå till och kan stå på egna ben.   

Socialdemokraternas ointresse för andra jobb än de som finns på huvudkontor i staden är 
pinsamt för Malmö.  

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Vad avser du göra för att återupprätta förtroendet för Malmö bland företagare inom industrin? 

 

 

Malmö 2024-10-24 

Helena Nanne (M) 
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